

5D Very Ho Chi Minh

(Ho Chi Minh/ Vung Tau/ Cai Be)

非常胡志明 (胡志明 / 头顿 / 丐皮)

Tour Highlights 本团特点:

- ✓ Specially Arranged: Vietnamese Cuisine Dinner ~ UPGRADE dining at 25th floor of Windsor Hotel & enjoy the night charming scenery of Ho Chi Minh city.
精心安排: 特别安排于 Windsor 酒店, 25 楼享用晚餐及欣赏胡志明市的迷人夜景
- ✓ CuChi Underground Tunnels ~ Learn how the Vietnamese soldiers used these underground routes to house troops, transport communications and supplies, lay booby traps and mount surprise attacks, and disappear underground to safety!
古芝地道 ~ 了解越南军人如何在美越战争时巧妙地利用地道移送军队, 干粮, 制造机关, 等等
- ✓ Cai Be Floating Market ~ Experience the daily life of local people along the Mekong River
丐皮水上市场 ~ 体验当地人在湄公河上的日常生活

Tourcode: HCM5V



Cai Be Floating Market

丐皮水上市场



Travelling to Ho Chi Minh City, you cannot miss a chance to experience a tour to Cai Be floating market. The Cai Be Floating Market, operating from 4am to 11am, is always busy, bearing all the characteristics of the locals' life in the western region. Traders live on the river and some link their lives with boats like their mobile house for generations. Cai Be, has become an inseparable part of their daily lives.

来到胡志明市, 必定要到丐皮水上市场一游。丐皮, 是越南西区当中鼎鼎有名的水上市场之一。从清晨 4 点至 11 点, 各地的商翁便陆续前往丐皮进行交易。这些商翁的起居饮食都跟他们的船只息息相关, 甚至有些船只还是代代相传的住家。曾这个难得的机会, 前往古色古香的水上市场, 体验当地人的买卖生活, 肯定让您毕生难忘!

Day	Breakfast	Lunch	Dinner	Hotels used or similar class
1	--	--	5* Hotel International Buffet 国际 5*酒店自主餐	5★ Windsor/ Equatorial Hotel
2	In Hotel 酒店内	Vietnamese Cuisine (Spring Rolls, Sugar Cane Prawn, Sweet & Sour Fish, Vietnamese Salad, Sticky Rice) 越式风味餐 (越南春卷, 蔗虾, 酸甜鱼, 越南沙拉, 烧糯米饭)	VungTau Seafood Dinner 头顿海鲜晚餐	3★ Sammy/ My Le/ Cap Saint Jacques Hotel
3	In Hotel 酒店内	Seafood Hotpot, Fish, Prawns & Flower Crab 海鲜火锅, 草虾, 鱼, 花蟹	Vietnamese Cuisine Dinner with Panoramic View on 25 th Floor 25 楼全景越式地道晚餐	5★ Windsor/ Equatorial Hotel
4	In Hotel 酒店内	Elephant Ear Fish 油泡象耳鱼	Hue Cuisine 顺化皇帝餐	
5	In Hotel 酒店内	On Flight 飞机上	--	

HCM5V_20Jan2016/ BH

Day 1: Singapore → Ho Chi Minh / Reunification Hall / War Museum / Notre Dam Church / Central Post Office

Depart Singapore for Ho Chi Minh City – formerly known as Saigon. Upon arrival at Tan Soh Nhat airport, our representative will meet and transfer you to the city. There, commence on a city tour to visit the War Museum and the Reunification Hall, the former President's Palace built under the western classic influence. Continue to the Notre Dame Church and the Central Post Office, and finally, end tonight with a charming night scenery and enjoyable dinner at 25th floor of Windsor Hotel.

第一天: 新加坡 → 胡志明 / 总统府 / 战争博物馆 / 圣母大教堂 / 邮政大楼

于樟宜机场乘搭客机飞往越南胡志明市, 又称西贡。抵达后, 由本公司代表迎接及前往著名总统府。总统府是久政权阮文超总统的住处, 参观府内各豪华官邸及秘密地下工作室。之后, 续往战争博物馆, 观赏注目惊心的越战图片, 各类武器与化学毒剂, 战机, 大炮等等。继续前往圣母大教堂与有百年历史的邮政大楼。今晚特别安排于 Windsor 酒店, 25 楼享用晚餐及欣赏胡志明市的迷人夜景。

Day 2: Ho Chi Minh / Cu Chi Underground Tunnels / Vung Tau / Vietnamese Drip Coffee

After breakfast, proceed to Cu Chi Village and visit the renowned Cu Chi Underground Tunnels that was built during the Vietnamese War in the 60s. This famous Cu Chi underground tunnel is made up of a unique system of underground hospital, meeting rooms, living rooms used by the Vietcongs when they fought against the French and American army. After lunch, proceed on to Vung Tau, the beach destination for the rich and famous and have a taste of the Vietnamese Drip Coffee.

第二天: 胡志明 / 古芝地道 / 头顿 / 品尝越式咖啡

早餐后, 前往参观著名的古芝地道。古芝地道离胡志明市约六十五公里, 在越战时, 胡志明市的重要关口。全地道长约三百五十公里, 整条地道均以人力挖掘。游客可通过体验越共地下村的滋味及尝试在古芝射靶场锻炼枪法, 真枪实弹, 刺激无比。午餐后, 续往有越南(夏威夷)之称的头顿海滩胜地, 品尝著名的越南滴滴咖啡。

Day 3: Vung Tau / Holy Kwan Yin / Bao Dai White Villa / Whale Temple / *Jesus Hill / Ho Chi Minh

Today, visit the Holy Kwan Yin, Bao Dai White Villa, Whale Temple and the Jesus Hill. After lunch, proceed back to Ho Chi Minh City.

第三天: 头顿 / 南海观音庙 / 保大王别墅 / 鲸鱼古庙 / *耶稣山 / 胡志明

今天将参观“南海观音庙”, 里面有一尊三百年历史的十八米高的“观音”像。续往保大王别墅。此别墅曾有成秦王, 保大王, 吴廷严和阮文超总统居住过, 景色清幽。之后, 还有二百多年历史的鲸鱼古庙和耶稣山。抵山顶登临耶稣像, 一望无际的自然景色, 置身一幅美丽图景之中, 更可远眺整个头顿市的风貌。午餐后, 乘车前往胡志明市。

**Note: If Jesus Hill is closed, it will be replaced by visit to Ngu Bang Temple.*

**注: 若因头顿耶稣山临时未能对外开放, 将改为参观五帮庙。*

Day 4: Ho Chi Minh / *Cai Be Floating Market / Handicraft Villages / Ben Thanh Market

Wake up early today to experience the locals' trading life at the Cai Be Floating Market. Proceed on to the handicraft villages and the famous Ben Thanh Market for a shopping spree.

第四天: 胡志明 / * 丐皮水上市场 / 手工艺品村落 / 宾城市场

所谓早起的鸟儿有虫吃。今天, 起个大早到丐皮水上市场体验当地人的买卖生活。续往手工艺品的村落和著名的宾城市场, 疯狂购物!

**Note: Due to operating hours from 4am, morning call will be set at around 3am*

**注: 为配合水上市场的开放时间, morning call 将设在早上3点左右。*

Day 5: Ho Chi Minh → Singapore

第五天: 胡志明 → 新加坡



~End of Itinerary, Happy Holidays!~

行程结束, 祝君旅游愉快

Note 备注:

1. Tourfare excludes airport taxes, fuel surcharges and flight insurance, etc. Fuel surcharge is subject to airline final confirmation, passenger would have to top up difference, if any.
团费及税项: 团费并不包括各项机场税, 航空公司燃油附加费及保险附加费等, 团费并以报名时为准。
如航空公司更改上述附加费用, 本公司将会向客人追收/退回差额。
2. The actual sequence of itinerary is subjected to change without prior notice. Please refer to the Tour Invoice for the Terms and Conditions.
行程安排: 航班有可能更改, 以报名时为准。酒店, 膳食及行程次序有可能因实际情况而变动, 以当地接待社安排为准, 若有任何更改, 恕不另行通知。
3. Tour members are encouraged to purchase travel insurance before departure.
旅游保险: 本社建议游客出发前购买旅游保险。

HCM5V_20Jan2016/BH